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OKRM/178/2023/Z/87

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 6. jednání památkové komise rady města konaného dne 14. 11. 2023

Přítomni: Milan Binder, Tomáš Homola, Pavel Hrach, Ing. Petr Lamač, 
Ing. arch. Vladimír Musil, Alice Stierandová, Ing. Jaromír Talíř

Omluveni: Mgr. Lada Klímová, Ing. Světlana Procházková, MBA, Mgr. Petr Stehlík

Nepřítomni: Mgr. Tomáš Beck

Hosté:

Schválený program:

1. Úvod
Přijato usnesení č. 13/2023 
(tomuto hlasování nebyl přítomen p. Binder)

2. Pravidla dotačního programu města České Budějovice na podporu památkové péče v roce 
2024 - projednání návrhu.
Komise projednala Pravidla dotačního programu města České Budějovice na podporu 
památkové péče v roce 2024. V komisi panoval názor, že by dotační program měl mít 
v roce 2024 dvě opatření, tj. 1. Zachování a obnova fasád a střešních krytin; 2. Obnova 
umělecko-řemeslných prvků. V rámci opatření 2 neplánují členové komise zařadit obnovu 
movitých památek, o tuto problematiku nebyl v minulosti zájem. V rámci navrhovaného 
rozpočtu, který bude schvalován ZM dne 11. prosince 2023, je výše zmíněnému dotačnímu 
programu přiřčena částka 1 500 000,- Kč. Pro případ schválení položky navrhl předseda 
komise rozdělení dotace takto: opatření č. 1 - 1 000 000,- Kč a opatření č. 2 - 500 000,-.
Předseda informoval členy komise, že se ve středu 8. listopadu t. r. spolu se sekretářkou 
komise sešel se zástupci HZS a Cizinecké policie ČR, kterým byly představeny dotační 
možnosti pro rok 2024. Představitelé obou organizací potvrdili zájem o zapojení do 
dotačního programu, viz jednání komise z 6. 6. 2023. Sekretářka komise dostala za úkol 
zjistit, zda jsou v aktuální verzi pravidel dotačního titulu OSS povolenými příjemci.
V opatření č. 1 navrhl Ing. arch. Musil vložit do pravidel ustanovení, které by zdůraznilo 
preferenci tradičních materiálů a stavebních prvků při rekonstrukcích objektů – fakticky je 
toto součástí hodnotících kritérií, slovní ustanovení by zvýšilo informovanost žadatelů 
o dotaci.
Členové komise mají možnost připomínkovat ustanovení pravidel dotačního programu až 
do příštího jednání komise, kde budou pravidla schválena.
V průběhu projednání bodu (v 15:45) dorazil na jednání p. Binder.
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3. Různé
Ing. Talíř informoval členy komise o dalším vývoji instalaci kopie sochy Panny Marie 
Klasové na Senovážném náměstí – ve Strategii rozvoje MPR existují dvě schválená místa. 
Ing. arch. Musil kritizoval skutečnost, že ve Strategii rozvoje kultury v ČB je památková 
péče shrnuta do jedné věty.
Členové komise se předběžně dohodli, že příští jednání bude v pondělí 8. ledna 2024.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

6. jednání památkové komise rady města bylo ukončeno v 16:15 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Úvod

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 13/2023:

památková komise rady města

s c h v a l u j e
program jednání navržený v pozvánce na jednání.

V Českých Budějovicích dne 14. 11. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Lamač, předseda komise

Ověřil(a): Ing. Jaromír Talíř

Ing. Petr Lamač
předseda komise


